
Szósta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 27 lutego 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr VI/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

27 lutego 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 01

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 
co stanowi – 93,33% 

 

Brak Radnego Mirosława Jabłoński 

 

 

Obrady VI sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: radnych i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła quorum 

na podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodnicząca obrad- w dniu wczorajszym wpłynął wniosek Burmistrza Gminy o zdjęcie z 

porządku obrad dwóch uchwał, a mianowicie: 

 

1. w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Trzcińsku-Zdroju (druk nr 

VI/ 29/2015); 
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2. w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej prowadzonych przez Gminę Trzcińsko-

Zdrój placówek oświatowych (druk nr VI/ 30/2015); 

 

 

Przewodnicząca obrad- kto jest za zdjęciem uchwały w sprawie  likwidacji Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Trzcińsku-Zdroju (druk nr VI/ 29/2015); z porządku obrad dzisiejszej 

sesji? 

 

za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła że uchwała została zdjęta z porządku obrad jednogłośnie. Kto jest 

za zdjęciem uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej prowadzonych przez 

Gminę Trzcińsko-Zdrój placówek oświatowych (druk nr VI/ 30/2015); z porządku obrad dzisiejszej 

sesji? 

 
za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została zdjęta z porządku obrad jednogłośnie. 

Czy są inne wnioski do porządku obrad? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w 

Trzcińsku-Zdroju radni przegłosowali wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad sesji uchwały w 

sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. ( druk nr VI/32/2015r). 

     
Przewodnicząca obrad-  kto jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały w sprawie zatwierdzenia 

taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. (druk nr VI/32/2015r). 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została zdjęta z porządku obrad jednogłośnie. 

Czy są inne wnioski do porządku obrad? 

 

za- 14- głosów 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad-  Odczytała porządek obrad po zmianach i poddała pod głosowanie. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VI/ 23/2015); 
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2. sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VI/ 24/2015); 

3. w sprawie  sprzedaży niezabudowanej działki nr 813/5 położonej w obrębie nr 3, 

m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VI/ 25/2015); 

4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie  zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat. (druk nr VI/ 26/2015); 

5. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. (druk nr VI/ 27/2015); 

6. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

stawki opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności (druk nr VI/ 28/2015); 

7. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015.(druk nr VI/ 29/2015); 

VI. Wolne wnioski i informacje. 

VII. Zakończenie sesji. 

 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze rady i proponuję przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z V sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Radny pan Janusz Pieróg- mówi pan o wycince drzew jakiego gatunku były drzewa wycinane i czy 

możliwe jest, lub będzie na bieżąco przy zezwoleniu nakładać na mieszkańca nieodpłatne przekazanie 

sadzonek, lun nasadzanie drzew. U nas są drzewa wycinane w całości a w parku brakuje ich dużo. 
 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas–  odpowiem ale nie mam teraz informacji, a propozycja co do 

nasadzania drzew to jest sprawa do przemyślenia jak to zrobić. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły pisma, 

które Radni otrzymali pocztę elektroniczna były to trzy pisma. Pierwsze z RIO, drugie pismo 

dotyczyło klubu sportowego, pismo w sprawie  

 

Pisma odczytał pan Robert Kowalski- klub Piast Piaseczno chce przywrócenia 1 tys. zł dotacji 

ponieważ jest zagrożona działalność klubu Rada nie dzieli tych pieniędzy ale radny przedstawiciel 

Piaseczna wie jak należy postąpić by ten tysiąc złotych dotacji otrzymać. Drugie pismo dotyczy 

przywrócenia do pracy pana Dunowskiego. Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pismo z RIO w sprawie kontroli kompleksowej, jaka była przeprowadzona w Urzędzie Miejskim w 

Trzcińsku-Zdroju. 
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Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad- Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 
Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy są zasady wyłaniania realizatorów bonów żywnościowych dla 

podopiecznych Ośrodka Pomocy Społecznej. Czy jest to nieuregulowana kwestia? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  dobiegają końca wybory sołtysów i dochodzą mnie słuchy że mówi 

pan mieszkańcom, że nie ma pan większości w radzie i na spotkaniu w Rosnowie powiedział pan, że 

nie może pan nic zrobić bo musi pan wybudować chodnik w Góralicach. Czy kiedy kogokolwiek radni 

z klubu radnych Dialog dla Gminy zablokowali jakieś uchwały. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas– była to uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

Dokumentacja i zadanie w Przedszkolu jest na większa kwotę. Ustosunkuje się i odpowiem na 

pisemnie.  

 

Radny pan  Robert Kowalski-  doszły mnie słuchy że klub radnych Dialog dla Gminy ma pomysł na 

likwidację szkoły w Gogolicach. Czy to jest prawda. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas –nie było takiej wypowiedzi. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- nie otrzymałem odpowiedzi na piśmie na moje interpelacje. Zostały 

dopowiedziane dla pana Roberta i pana Zdzisława. Nie ma pana Dyrektora TCK odnośnie pisma jakie 

wpłynęło do rady Dlaczego nie została przedłużona umowa z panem Dunowskim. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas – nie jest to strona by Burmistrz na to odpowiadał otrzymałem 

to pismo po sesji a podpisy nie wiem czego dotyczyły bo były na osobnej kartce. To pan Dyrektor 

decyduje o pracownikach a Burmistrz decyduje o zatrudnianiu Dyrektorów. Pan Dunowski miał 

umowę zlecenie i skończyła się ona. Jeśli pan Dunowski uważa że został pokrzywdzony to powinien 

iść do Sądu Pracy. Pan Dyrektor powiedział, że odniesie się na piśmie a pan Dunowski otrzymał 

propozycje pracy na cały etat.  

 

Pan Sławomir Machowicz- radnego pytanie zapisałem i pamiętam o pisemności ale miałem sygnał, iż 

sprawa jest już jasna. Są trzy przepisy, które regulują ideę nagrywania posiedzeń rady oraz komisji art. 

63 konstytucji przez ustawę o samorządzie gminnym i ustawę o dostępie do informacji. Jeśli udział 

mediów przeszkadza na sesji to należy to unormować w regulaminie nie wolno zakazywać dostępu i 

nagrywania.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  sesje są protokołowane i komisie jeśli nie otrzymał pan 

odpowiedzi na interpelacje to pana przeproszę. 

 

Radny pan Robert Kowalski- Panie Burmistrzu pytanie dotyczy pańskiej wypowiedzi do głosu 

szczecińskiego. Jakie uchwały my torpedujemy, najlepsze nawet? 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  były zmiany w budżecie i to storpedowało pewne sprawy. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- zmiany w budżecie dotyczyły zmian w wynagrodzeniach na 

administrację gminną i na administrację w opiece społecznej. 

 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- czy pismo z klubu Piast Piaseczno zostało rozpatrzone pozytywnie. 
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Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  to pismo było adresowane do Pani Przewodniczącej i do 

niej trafiło. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  dlaczego budżet TCK dwa lata temu wynosił 450 tys. zł doszła w zeszłym 

roku Izba pamięci, a później hotel, nie wystarcza na funkcjonowanie TCK z 450 tys. zł zmalało na 380 

tys. zł. Dochodzą pracownicy a zwalniamy instruktorów, którzy byli z nami 14 lat. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  proszę napisać pismo i do kogo ma być opowiedz. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  mógł pan wylegitymował wszystkich co pismo podpisali? A moje pytanie 

brzmi czy to jest zemsta polityczna. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- nie jest to zemsta polityczna.  

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  po co są dyrektorzy TCK jak nie mają nic do powiedzenia czy też 

dyrektorzy w szkołach, oni nie mają nic do powiedzenia. 

 

Radna pani Teresa Noga- decyzje jakie są wydawane przez dyrektorów nigdy nie było by dyrektorzy 

byli manipulowani przez Burmistrza. Pracuje w szkole wiele lat.  

 

Radny pan Robert Kowalski- jak pracuje centrum kultury jak nie ma pana Dunowskiego. A 

wspomniał pan że pan Dunowski miał propozycję pracy na pełen etat.  

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- to są pytania nie do mnie ja rozliczam dyrektora a dyrektor 

zatrudnia pracowników. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w 

drodze przetargu ograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VI/ 23/2015); 
  
Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 23/2015 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu ograniczonego, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VI/ 24/2015); 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji  

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 24/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie  sprzedaży niezabudowanej działki nr 

813/5 położonej w obrębie nr 3, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr VI/ 25/2015); 

 

 
Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji  

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 25/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie  zawartej na czas oznaczony do 3 lat. (druk nr VI/ 

26/2015); 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji  

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 26/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie poboru 

podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. (druk nr VI/ 27/2015); 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji  

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 7– głosów 

-przeciw-0 głosów 

- wstrzymało się – 7 osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr VI/ 27/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności (druk nr VI/ 28/2015); 
 

Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji  

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 28/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015.(druk nr VI/ 29/2015); 

 
Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, Proszę 

przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji  

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg-  uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana  jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski- czy szatnie która chcemy budować w Piasecznie grunt jest gminny? 

 

Kierownik Referatu pan  Piotr Bugajski- nie jest wniosek do Agencji nieruchomości o przekazanie 

działki zmieniliśmy zapis w studium na ten teren. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy projekt będzie robiony teraz czy jak otrzymamy działkę? 

 

Kierownik Referatu pan Piotr Bugajski- rozpoczniemy projektowanie wówczas jak otrzymamy 

pisemne potwierdzenie o prawie do dysponowania gruntem na cele budowlane. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr VI/ 29/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.  WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy to prawda że mówił pan pracownikom  ZEAO że likwidacja to 

nasz pomysł czyli radnych opozycyjnych. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-  nic takiego nie mówiłem. 

 

Mieszkaniec Trzcińska-  pan Franciszek Sidorczuk-  chciałem powiedzieć jakie to były niekorzystne 

uchwały jedną była zmiana poborów pana Burmistrza co wiązało się ze zmianą w biurecie Gminnym 

druga to zaciągniecie pożyczki. A pożyczka miała być zaciągnięta na wszelki wypadek. Trzecia 

sprawa to rozmawiałem z panem Dunowskim, Pan Dunowski był członkiem komitetu wyborczego 

przeciwnym do burmistrza i powiedział iż umowa nie została przełużona, bo był w komitecie 

wyborczym przeciwnym do Burmistrza. Pan Sandulak bardzo mocno reagował na wycinkę drzew. 

Tych drzew sporo zostało wyciętych i nie chcę wspomnieć do czasu informacji jakie to drzewa są 

wycięte. Przy sklepie „Stokłosy” też zostało drzewo wycięte. 

 

Mieszkaniec Piaseczna pan Jan Kozak- pierwsze pytanie dotyczy Piaseczna ma być rozbudowywana 

świetlica w Piasecznie, jest to obiecująca historia na ten temat a zastanawia mnie kilka rzeczy ma tam 

powstać obok garaż na wóz strażacki i ma być dobudowana cześć dla mieszkańców. z tyłu za obecną 

świetlicą są szamba i jak zostanie wybudowany ten garaż to, tego szamba nikt nie opróżni. Budowa 

jest nieprzemyślana budowa ma ruszyć w przyszły roku a pieniądze maja pochodzić z PROW. W 

Miejscowości Babin i Piaseczno w wodzie są bakterie coli. Osiedla po PGR nie są zabezpieczone w 

oczyszczalnie ścieków są tam szamba to są trzy kręgi nie uszczelnione i z tego co wiem, to ochroną 

środowiska zajmuje się Gmina tak długo nie można. Ja występowałem o wycinkę drzew na moim 

gospodarstwie i obok i to jest tysiące problemów, bo natura 2000. Jak to się dzieje że dostają niektórzy 

zezwolenia na wycinkę zdrowych dębów i nie maja własności tylko na działkach agencyjnych. A 

później jeszcze się tym handluje. Dlaczego jest nierówne traktowanie naszych mieszkańców. Jak 

patrzę na budżet to nie widzę możliwości zrobienia dróg gruntowych my rolnicy mamy drogi sprzęt a 

drogi dojazdowe do pół to są zadania gminy. Może my zrobimy te drogi, ale nie będziemy płacić 

podatków. Ile projektów Gmina złożyła na drogi? Są to środki, które można pozyskać, ale należy o nie 

wystąpić. W Piasecznie jest OSP, ale nie dbamy o bezpieczeństwo strażaków, oni pracują z 

narażeniem życia i ratują nasze dobytki. 

 

Mieszkaniec Trzcińska- pan Franciszek Sidorczuk- chciałem wnieść o drogę na osiedlu przy którym 

mieszkam- nagminnie wysypuje się na drogę szutrową jeszcze palący się popiół. Nie można otworzyć 

okna w domu, bo popiół zawiewa do środka zróbcie coś z tym, nie dla mojej wygody tylko dla 

mieszkańców. W pośpiechu robiony chodnik obok przystanku i mojego osiedla, został zrobiony w taki 

sposób, że jak wyjeżdżamy z naszej drogi to jest duży dół. Niech pan Burmistrz nie robi przeze mnie 

na złość mieszkańcom, tylko doprowadzi do naprawy tego.  

 

Radna pani  Magdalena Hybiak- złożyłam interpelacje w sprawie tej drogi. 
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Radny pan Robert Kowalski- przy uchwalaniu budżetu znaleźliśmy środki na jednostki straży 

pożarnej i jest tam również Piaseczno. Czy rzeczywiście są wycinane zdrowe dęby? 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-  nic na ten temat nie wiem. 

 

Mieszkaniec Gogolic pan Marek Ruczkowski-  dęby są wycinane w Gogolicach i pan radny 

Vreeswijk wycina. 

 

Radny pan Cornelis Vreeswijk- są one wycinane w parku przy pałacu, i konserwator zabytków wydał 

pozwolenie na wycinkę drzew.  

 

 

Do punktu VII.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 14 
01

– Przewodnicząca obrad zamknęła VI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


